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Protokół Nr 28/20 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 

odbytego w dniu 29 września 2020 roku 

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu 
 

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 11
00

 do godz. 12
27

. 

Przewodniczący Komisji: Aneta Joanna Czarnecka  

Protokolant: Wioleta Kierska 

Radni obecni na komisji: 

1. Aneta Joanna Czarnecka 

2. Radziszewska Maria Jadwiga 

3. Violetta Maria Zdunek 

4. Dybowski Przemysław 

5. Krzysztof Koc 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy  

 

Obrady były prawomocne. 

 

Ad pkt 1 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka dokonała otwarcia posiedzenia, stwierdziła 

obecność wszystkich członków Komisji i powitała przybyłych na posiedzenie Komisji 

Sekretarz Gminy Annę Czapkowską i Skarbnika Gminy Jadwigę Koc. 

 

Ad pkt 2 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca Uchwałę Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 

2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu, 

2) zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

4. Informacja nt. współpracy gminy Ciechanowiec w 2020 roku z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami oraz wsparcie finansowe działalności statutowej tych 

podmiotów. 

5. Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2020 rok. 

6. Sprawy różne. 
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7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka odczytała proponowany porządek 

posiedzenia i zapytał, czy Radni zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie proponowany 

porządek posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka stwierdziła, że proponowany porządek 

posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w obecności wszystkich członków Komisji. 

 

Ad pkt 3 ppkt 1 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 117/XVIII/20 Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że w lutym podjęto uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu na remont dróg 

powiatowych i dofinansowanie funkcjonowania w siedzibie Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału Komunikacji i Dróg Starostwa 

Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem oraz Biura Zamiejscowego Wydziału Geodezji 

Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem. Z racji tego, że w jednej uchwale 

zostały ujęte dwa zadania nie można uchylić całej uchwały. W związku z tym uchyla się 

wyłącznie część dotyczącą dofinansowania dróg powiatowych. W chwili obecnej środki te 

zostały zdjęte  

z budżetu i prawdopodobnie zostaną przekazane w przyszłym roku.   

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 

lutego 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 

27 lutego 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej w 

Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 2 
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Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że poprzednia uchwała jest mocno związana 

ze zmianami w budżecie gminy na 2020 rok. Pierwotnie w budżecie planowany był do 

zaciągnięcia kredyt w wysokości 2 000 000,00 zł. Na koniec 2019 roku zadłużenie gminy 

wynosiło 8 050 000,00 zł. W ostatniej zmianie budżetu na 2020 rok w sierpniu planowany do 

zaciągnięcia kredyt w wysokości 2 000 000,00 zł został zwiększony do 3 000 000,00 zł. Z 

racji tego, że gmina Ciechanowiec dostała dofinansowanie z rządowego funduszu inwestycji 

lokalnych w wysokości ok. 1 500 000,00 zł i zmniejszona została planowana dotacja dla 

Powiatu Wysokomazowieckiego. Do budżetu wprowadza się refundację funduszu sołeckiego 

za 2019 rok. Różnica pomiędzy wydatkami, a dochodami wynosi 2 500 000,00 zł, co 

oznacza, że planowany kredyt jest zmniejszany o tą kwotę. W razie potrzeby kredyt zostanie 

zaciągnięty w wysokości 500 000,00 zł. Wprowadza się również środki z Funduszu 

Sprawiedliwości  

w wysokości 300 000,00 zł, w tym 5 000,00 zł to udział środków własnych gminy na zakup 

samochodu z przeznaczeniem dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechanowcu. 338 000,00 

zł, w tym wkład własny gminy to 7 635,00 zł na realizację programu unijnego tzw. bieżącego  

w Przedszkolu (np. stworzenie nowych miejsc dla dzieci, opieka, żywienie, zakup pomocy 

dydaktycznych, zabawek), projekt ten realizowany będzie w 2020-2021 roku. 7 753,00 zł to 

kwota przeznaczona z województwa podlaskiego na zakup wyposażenia świetlicy wiejskiej 

we wsi Koce-Basie. 7 000,00 zł to udziały gminy, które były w Banku Spółdzielczym  

w Ciechanowcu od 1997 roku (jaki był powód wykupienia tych udziałów – nie wiadomo). Na 

koniec Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zabezpiecza się również środki 

finansowe na usunięcie azbestu z pokryć dachowych z terenu miasta i gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 4 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Informacja nt. 

współpracy gminy Ciechanowiec w 2020 roku z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami oraz wsparcie finansowe działalności statutowej tych podmiotów. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie informacji.  
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Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że w 2020 roku 

zawarto tylko jedną umowę w trybie małych zleceń. Wysokość dofinansowania wynosi do 

10 000,00 zł i zadanie musi być zrealizowane w okresie nie dłuższym niż 90 dni. Podpisano 

umowę z Klubem Sportowym „Unia Ciechanowiec”. Są to głównie rozgrywki piłki nożnej, 

dzięki czemu dzieci i młodzież mają aktywnie i zdrowo zagospodarowany czas wolny. Z 

uwagi na pandemię inne umowy nie zostały zawarte. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc dodała, że Klub Sportowy „Unia Ciechanowiec” posiadał  

w budżecie dotację w wysokości 50 000,00 zł.   Z uwagi na pandemię środki te zostały 

przekazane na wykonanie dokumentacji na remont Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu.  

 

Radna Aneta Joanna Czarnecka zwróciła się z prośbą aby rozważyć dopisanie do tego 

wniosku budowy skateparku.  

 

Sekretarz Gminy Ciechanowiec poinformowała, że w ramach rządowego funduszu składane 

będą jeszcze wnioski na: 

1. Przebudowę i rozbudowę obiektów wodno-kanalizacyjnych w gminie Ciechanowiec; 

2. Wymianę oświetlenia ulicznego w całej gminie Ciechanowiec; 

3. Budowę mieszkań socjalnych (lokalizacja jest jeszcze do ustalenia); 

Głos zabrała Radna Aneta Joanna Czarnecka, która zapytała o kwotę pieniężną, która została 

przeznaczona na projekty realizowane przez stowarzyszenia.  

 

W odpowiedzi Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że na profilaktykę 

przeciwalkoholową wpłynęła dotacja w wysokości 50 000,00 zł, na działania w zakresie 

upowszechniania kultury 10 000,00 zł, w zakresie polityki społecznej 9 000,00 zł, a na 

działania w zakresie ochrony i opieki nad zwierzętami 5 000,00 zł. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są pytania do informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja nt. współpracy gminy Ciechanowiec w 2020 roku z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami oraz wsparcie finansowe działalności statutowej tych 

podmiotów stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 5 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Informacja o stanie 

realizacji inwestycji zaplanowanych na 2020 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, ze Radni zapoznali się  

z informacją i zapytała, czy zgłaszają pytania. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2020 rok stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 

 

Ad pkt 6 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Sprawy różne. 
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Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że wpłynęła Uchwała Nr 

II-00320-55/20 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia  

1 września 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Burmistrza 

Ciechanowca informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Ciechanowiec za I półrocze 

2020 roku.  

 

Uchwała Nr II-00320-55/20 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Białymstoku z dnia 1 września 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez 

Burmistrza Ciechanowca informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 

2020 roku stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że wpłynęło również pismo Państwa  

Katarzyny i Dariusza K. w sprawie utwardzenia uliczki przy ul. Wierzbowej. Na pismo 

została już udzielona odpowiedź. Pismo stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał w jakie dni czynne jest Zamiejscowe Biuro 

Komunikacji. 

W odpowiedzi Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w chwili obecnej 

czynne jest dwa razy w tygodniu (wtorek, czwartek). Dodała, że zatrudniony został już 

pracownik.   

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał czy w urzędzie będzie funkcjonowała kasa. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska odpowiedziała, że w chwili obecnej trwa badanie od 

strony formalnej możliwości uruchomienia kasy.  

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że uruchomienie kasy wymaga specjalnego 

pomieszczenia, szyb antywłamaniowych i różnego rodzaju zabezpieczeń. Dodała, że 

wszelkich informacji na ten temat udzieli Burmistrz.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała czy pieniądze uiszczone w kasie, 

która będzie funkcjonowała w urzędzie będą wpłacane do banku oraz czy bank od wpłacanej 

kwoty będzie pobierał opłaty.  

W odpowiedzi Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że pieniądze będą wpłacane do 

banku, natomiast bank nie ma prawa pobierać opłat od tej kwoty, ponieważ ma zawartą 

umowę z urzędem, która obowiązuje w zakresie operacji prowadzonych przez urząd.   

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka, która poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna w dniu 07.09.2020 r. przeprowadziła kontrolę Ciechanowieckiego 

Ośrodka Kultury i Sportu w Ciechanowcu oraz Miejskiej Biblioteki Publicznej w 

Ciechanowcu, z której został sporządzony protokół. Przewodnicząca odczytała treść 

protokołu. Poprosiła Radnych  

o składnie ewentualnych wniosków do protokołu na piśmie. Protokół z kontroli stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 7 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka podziękowała za udział w posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej i dokonała zamknięcia posiedzenia. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Wioleta Kierska 
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Przewodnicząca Komisji  

         Aneta Joanna Czarnecka 


